
PROTOKÓŁ NR LXVI/2023 - projekt 

LXVI Sesja w dniu 28 września 2023  

Obrady rozpoczęto 28 września 2023 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2.  Marcin Grobelny 

3.  Jeannette Krauze 

4.  Edyta Krysiewicz 

5.  Marta Lipka 

6.  Iwona Lorenc-Zimniak 

7.  Anna Menes 

8.  Grzegorz Michalski 

9.  Miłosz Nadol 

10. . Jacek Pawłowski 

11. . Joanna Płonka 

12. . Sylwester Przydrożny 

13. . Mieczysław Reszczyński 

14. . Katarzyna Stachowiak 

15.  Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad LXVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady LXVI Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 14 Radnych, co oznacza, że Rada posiada 

kworum a podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o Sesji wraz z materiałami zostało 

przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, zapytał Radnych                   

o  zastrzeżenia w sprawie przekazania materiałów na LXVI Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Obrady LXVI Sesji przebiegały według następującego porządku. 

1. Otwarcie obrad LXVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie Protokołu LXV Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych               

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie 

Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lipno dla terenów aktywności gospodarczej w obrębie Wilkowice, druk nr 520. 



2 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 521 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                       

w miejscowości Mórkowo, Osiedle Przyjaźni, druk nr 522. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                       

w miejscowości Lipno, ul. Spokojna, druk nr 523. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych, druk nr 524. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Lipno, druk     

nr 525. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznego 

przedszkola w wyższej wysokości, druk nr 526 

13. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Lipnie, druk nr 527 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 528. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 529. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 530. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2023-2034, druk nr 531.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie procedury głosowania w wyborach ławników do XIII  

Zamiejscowego Wydziału Cywilnego Sądu Okręgowego w Poznaniu z/s w Lesznie, druk 

nr 532. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników, druk nr 533. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie Protokołu LXV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu ostatniej Sesji Rady Gminy Lipno, 

tj. Protokół nr LXV został sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na stronie 

internetowej Urzędu Gminy Lipno, zapytał o uwagi  i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu LXV Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Jacek 

Pawłowski 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych            

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o swoich najważniejszych działaniach w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu. 
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Ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                  

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno. 

Łukasz Litka, Wójt Gminy Lipno, przedstawił informację o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/ 

 

 

Ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności gospodarczej w obrębie 

Wilkowice, druk nr 520. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności gospodarczej           

w obrębie Wilkowice, druk nr 520, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności 

gospodarczej w obrębie Wilkowice, druk nr 520. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały - 

w druku nr 520, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności gospodarczej 

w obrębie Wilkowice, druk nr 520. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno dla terenów aktywności gospodarczej           

w obrębie Wilkowice została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 520 oraz Uchwała nr LXVI/500/2023/ 

 

 

ad 7/  Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych                 

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 521. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 521, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 521, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 521, żadnych zgłoszeń nie było.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 521. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu  została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 521 oraz Uchwała nr LXVI/501/2023/ 

 

 

ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                    

w miejscowości Mórkowo, Osiedle Przyjaźni, druk nr 522. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Mórkowo, Osiedle Przyjaźni, druk nr 522, poprosił    

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy - do niniejszego jak      

i kolejnego projektu proponowanej uchwały, tj, druków nr 522 i nr 523. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekty uchwał: w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Mórkowo, Osiedle Przyjaźni, druk nr 522 oraz w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Lipno, ul. Spokojna, druk nr 523, 

zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonego w druku nr 522 lub projektu uchwały przedłożonego w druku nr 523, żadnych 

zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Mórkowo, Osiedle Przyjaźni, druk nr 522. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Mórkowo, Osiedle Przyjaźni została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 522 oraz Uchwała nr LXVI/502/2023/ 

 

 

ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                     

w miejscowości Lipno, ul. Spokojna, druk nr 523. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Lipno, ul. Spokojna, druk nr 523, poinformował, że 

opinia do projektu uchwały jest znana, żadnych zgłoszeń nie było.   
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Lipno, ul. Spokojna, druk nr 523. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Lino, ul. Spokojna została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 523 oraz Uchwała nr LXVI/503/2023/ 

 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, druk nr 524. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, druk        

nr 524, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych, druk nr 524, 

zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 524 oraz Uchwała nr LXVI/504/2023/ 

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Lipno, 

druk nr 525. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez 

Gminę Lipno, druk nr 525, poprosił o wyrażenie opinii Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna Katarzyna Stachowiak, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za korzystanie             

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 
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Lipno, druk nr 525, zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Pani Przewodnicząca wyjaśniła, 

że proponuje się wzrost opłaty do kwoty 1,30 zł za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

za szóstą i każdą następną rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu dziecka w przedszkolu. 

Opłata ta dotyczy dzieci pięcioletnich i młodszych.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez 

Gminę Lipno, druk nr 525. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wysokości opłat za korzystanie         

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 525 oraz  Uchwała nr LXVI/505/2023/ 

 

 

ad 12/  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

niepublicznego przedszkola w wyższej wysokości, druk nr 526. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wyższej wysokości, druk nr 526, poprosił 

o wyrażenie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji 

dla niepublicznego przedszkola w wyższej wysokości zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że proponuje się dotację w wysokości 85%  podstawowej 

kwoty dotacji dla przedszkoli.     

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wyższej wysokości, druk nr 526.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

dotacji dla niepublicznego przedszkola w wyższej wysokości została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 526 oraz Uchwała nr LXVI/506/2023/ 
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ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Lipnie, druk nr 527. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Lipnie, druk nr 

527, poprosił o wyrażenie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radna Katarzyna Stachowiak, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Lipnie, druk nr 527 zaopiniowała 

jednogłośnie pozytywnie. Pani Przewodnicząca dodała, że dzisiaj podczas posiedzenia 

Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy została omówiona i pozytywnie zaopiniowana 

autopoprawka Wójta Gminy Lipno do niniejszego projektu uchwały.  

Pan Przewodniczący odczytał pismo Wójta Gminy Lipno w sprawie przyjęcia autopoprawki 

do projektu uchwały przedłożonego  w druku nr 527. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie autopoprawki do 

projektu proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przycięcie autopoprawki Wójta Gminy Lipno do 

projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Lipnie, druk nr 527. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawka Wójta Gminy Lipno do projektu uchwały 

w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Lipnie, druk nr 527, została przyjęta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Lipnie, druk      

nr 527 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Lipnie została podjęta jednogłośnie. 

/w załączeniu: druk nr 527, autopoprawka WG Lipno oraz Uchwała nr LXVI/507/2023/ 

 

 

ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno",     

druk nr 528. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu 

"Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 528, odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem,        
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a następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony 

dla Gminy Lipno", druk nr 528. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Jeannette Krauze, Anna Menes, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny 

PRZECIW (2) Jacek Pawłowski, Mieczysław Reszczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Lipno” została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 528 oraz Uchwała nr LXVI/508/2023/ 

 

 

ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Lipno",     

druk nr 529. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu 

"Zasłużony dla Gminy Lipno", druk nr 528, odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem,        

a następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony 

dla Gminy Lipno", druk nr 529. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

PRZECIW (1) Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Lipno” została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 529 oraz Uchwała nr LXVI/509/2023/ 

 

 

ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2023,           

druk nr 530. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 530, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2023, druk nr 530 zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 530. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2023 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 530 oraz Uchwała nr LXVI/510/2023 / 

 

 

ad 17/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2023-2034, druk nr 531. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 531, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 531, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 531. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 531 oraz Uchwała nr LXVI/511/2023/ 

 

 

ad 18/ Podjęcie uchwały w sprawie procedury głosowania w wyborach ławników do XIII 

Zamiejscowego Wydziału Cywilnego Sądu Okręgowego w Poznaniu z/s w Lesznie, 

druk nr 532. 

Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie procedury głosowania        

w wyborach ławników do XIII Zamiejscowego Wydziału Cywilnego Sądu Okręgowego         

w Poznaniu z/s w Lesznie, druk nr 532. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonego w druku nr 532, żadnych zgłoszeń nie było 

Żadnych zgłoszeń do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie procedury 

głosowania w wyborach ławników do XIII Zamiejscowego Wydziału Cywilnego Sądu 

Okręgowego w Poznaniu z/s w Lesznie, druk nr 532. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna 

Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz 

Zięba 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie procedury głosowania w wyborach 

ławników do XIII Zamiejscowego Wydziału Cywilnego Sądu Okręgowego w Poznaniu z/s w 

Lesznie została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 532 oraz Uchwała nr LXVI/512/2023/ 

 

 

ad 19/ Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników, druk nr 533. 
Przewodniczący Rady stwierdzając rozpoczęcie procedury wyboru ławników, zaproponował 

powołanie Komisji Skrutacyjnej, zgłaszając do pracy w Komisji Skrutayjnej: Radą Agnieszkę 

Francke, Radnego Miłosza Nadol oraz Radnego Jacka Pawłowskiego. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady o inne kandydatury do pracy w Komisji Skrutacyjnej, 

żadnych zgłoszeń nie było. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady kierowane do zgłoszonych kandydatów o wyrażenie 

zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej, wszyscy kolejno taką zgodę wyrazili. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał od głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej            

w składzie: Radna Agnieszka Francke, Radny Miłosz Nadol, Radny Jacek Pawłowski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Francke, Anna Menes, Jacek Pawłowski, Sylwester 

Przydrożny 

NIEOBECNI (1) Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia 

wyborów ławników. 

Na czas ukonstytuowania się Komisji oraz przygotowywania kart głosowania, 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach.  

 

Przewodniczący Rady po wznowieniu obrad po przerwie zapytał Komisję Skrutacyjną, czy 

dokonała wyboru Przewodniczącego Komisji. 

Głos zabrała Radna Agnieszka Francke, która poinformowała, że Komisja Skrutacyjna na 

Przewodniczącego wybrała Radnego Jacka Pawłowskiego  

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącej Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników, 

Pani Małgorzata Schwarz, Przewodnicząca Zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

odczytała pełną treść opinii Zespołu o zgłoszonych kandydatach na ławników. 

Przewodniczący Rady wyjaśniwszy procedurę przeprowadzenia głosowania tajnego dla 

wyboru ławników do XIII Zamiejscowego Wydziału Cywilnego Sądu Okręgowego w 

Poznaniu, zapytał czy ktoś chce zabrać głos w powyższej sprawie. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 
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Radny Jacek Pawłowski, Przewodniczący Komisji, wyjaśnił, że każdy Radny wyczytany 

przez Radnego Miłosza Nadola w kolejności alfabetycznej, z listy obecności, otrzyma od 

Radnej Agnieszki Francke kartę do głosowania,  którą po oddaniu głosu w miejscu do tego 

przeznaczonym, wrzuci do urny.      

Nastąpiło przeprowadzenie głosowania.  

 

Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach na czas 

ustalenia wyników wyborów. 

Ok. godz. 18.05 Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie i udzielił głosu 

Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Jacek Pawłowski, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytał Protokół z ustalenia 

wyników głosownia w wyborach ławników do XIII Zamiejscowego Wydziału Cywilnego 

Sądu Okręgowego w  Poznaniu z/s w Lesznie na kadencję 2024-2027 sporządzony na LXVI 

Sesji Rady Gminy Lipno w  dniu 28 września 2023 roku. 

Przewodniczący Rady, stwierdzając, że wyniki głosowani tajnego są dopełnieniem brzmienia 

uchwały w sprawie wyboru ławników, której § 1 otrzymuje brzmienie:  

„§ 1. Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym na ławników do XIII Zamiejscowego Wydziału 

Cywilnego Sądu Okręgowego w Poznaniu z /s w Lesznie wybrani zostali: 

1) Pani Arleta Marzena Heś, 

2) Pan Waldemar Okupniczak” 

  

Przewodniczący Rady stwierdzając podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników, odczytał 

jej pełne brzmienie.   

/ w załączeniu: opinia Zespołu, kary do głosowania, protokół wyników wyborów, druk nr 533 

oraz Uchwała nr LXVI/513/2023/ 

 

 

ad 20/  Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady odczytał informację o przeprowadzonej analizie oświadczeń 

majątkowych Radnych Gminy Lipno za rok 2022.  

/w załączeniu pismo RG.0043.38.2023/ 

 

Następnie Pan Przewodniczący udzielił głosu Wójtowi Gminy Lipno, Łukaszowi Litce, który 

także odczytał informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za rok 2022.  

/pismo nr RO.2124.1.2023 w załączeniu/ 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym Gminy Lipno. 

 

Radna Joanna Płonka w swoim wystąpieniu wyraziła pogląd, że tytuł „Zasłużony dla Gminy 

Lipno” należy się przede wszystkim Gimnazjum w Lipnie i jego nauczycielom, co pokrótce 

uzasadniła, a następnie wyraziła swoją opinię w sprawie wygaszania Gimnazjum. 

Do kwestii wygaszania Gimnazjum odniosła się Radna Katarzyna Stachowiak, która 

przedstawiła sposób przeprowadzenia w Gminie Lipno reformy oświaty, polegającej na 

wygaszeniu Gimnazjum w Lipnie, w tym także o wdrożeniu pomysłu utworzenia Szkoły 

Branżowej, Szkoła ta jednak nie wzbudziła zainteresowania uczniów. 

Przewodniczący Rady, stwierdziwszy zamknięcie powyższej dyskusji, poinformował, że nikt 

nie złożył wniosku o przyznanie tytułu „Zasłużony dla Gminy Lipno” dla Gimnazjum             

w Lipnie.   
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Następnie głos zabrał Radny Marcin Grobelny, który poinformował, że skierował do Wójta 

Gminy Lipno wniosek w sprawie zaplanowania w przyszłorocznym budżecie Gminy środków 

na 5 lamp solarnych i zamontowanie ich na ulicach Nowej i Średniej w Wilkowicach. Pan 

Radny poruszył także temat dodatkowego oznakowania znakiem „Ustąp pierwszeństwa 

przejazdu” na ulicach wewnętrznych w strafach  o ograniczonej prędkości, dla poprawy 

bezpieczeństwa użytkowników tych dróg, np. dotyczy do dróg dojazdowych do ulicy Nowej 

w Wilkowicach. Pan Radny zapytał także, dlaczego zdemontowano znaki „Uwaga ścieżka 

rowerowa” przy wyjeździe na ulicę Lipową w Wilkowicach. 

 

W temacie znaków drogowych niezwłocznie wypowiedział się Wójt, Łukasz Litka. 

 

Radny Sylwester Przydrożny, nawiązując do przeprowadzonej przez Stowarzyszenie 

Przyjaciół Ziem Lipieńskiej gry mobilnej dla kilku grup młodzieży ze szkół z terenu Leszna     

i Gminy Lipno stwierdził, że młodzież z klas siódmych i ósmych nie potrafi czytać, 

nazywając ich „matołami”.  

W powyższym temacie niezwłoczne wypowiedział się Pan Wójt, proponując Panu Radnemu 

zapoznanie się z wynikami testów ósmoklasisty osiągniętymi przez uczniów szkół z terenu 

Gminy Lipno oraz Przewodniczący Rady Gminy, który zwrócił uwagę na obraźliwe 

sformułowanie, które nie powinno było wybrzmieć. 

 

Radny Jacek Pawłowski zgłosił, że mieszkaniec Górki Duchownej wykorzystuje pas drogowy 

drogi powiatowej jako parkingu, co jest dużym utrudnieniem dla kierowców, bo rzecz 

dotyczy odcinka blisko skrzyżowania.    

 

Radny Mieczysław Reszczyński, wypowiedział się na temat konieczności oznakowania ulic 

bocznych do ul. Szkolnej w Wilkowicach znakiem „ustąp pierwszeństwa przejazdu”, 

uzasadniając swoją propozycję bezpieczeństwem.     

 

Pan Wójt Gminy niezwłocznie odniósł się do poruszonych spraw dotyczących stawiania 

dodatkowych znaków drogowych, w tym wskazując na szacunkowe liczby i koszty z tym 

związane. 

W temacie znaków drogowych, remontów dróg i chodników wypowiedział się także Sołtys 

Koronowa, Szczepan Mencel.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pana Wójta z prośbą, by Urząd Gminy wystąpił              

z wnioskiem do Powiatu Leszczyńskiego o partycypowanie w kosztach planowanej wymiany 

oświetlenia ulicznego na energooszczędne  na drogach powiatowych.    

Pan Wójt przychylił się do powyższego.  

 

 

 ad 22/  Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie LXVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 
Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


